
OBECNÉ ZASTUPITELSTVO V HRUŠOVE 

Z Á P I S N I C A 

Z 8. zasadania obecného zastupiteľstva v Hrušove, ktoré sa konalo dňa 15.11.2024 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny: Mgr T. Bučeková,  A. Parti, Ing. T. Páll, L. Zajdó. 

Neprítomný: G. Tóth – ospravedlnený  

 

 

Zasadanie otvoril a vedie starosta obce a konštatuje, že OZ je uznášania schopné. 

Overovaním zápisnice poveruje poslancov: Mgr. T. Bučekovú, A. Partiho.  

 

1. PROGRAM ROKOVANIA 

Obecné zastupiteľstvo predložený program rokovania jednohlasne schvaľuje. 

 

2. KONTROLA UZNESENÍ 

Starosta obce prečítal zápisnicu z minulého zasadania OZ v Hrušove a skonštatoval, že 

uznesenia boli splnené. 

 

3. SCHVÁLENIE PRENÁJMU POZEMKU – UZNESENIE č. 19/2024 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne, schvaľuje prenájom pozemku zapísaného na LV č. 

922, parcela č. E-KN 172/201, druh pozemku – trvalý trávny porast, vo výmere 100 m2, 

nachádzajúceho sa v katastrálnom území obce Hrušov, spoločnosti Ornitka s.r.o., so 

sídlom Páterová 42, 048 01 Rožňava, IČO: 56 598 581. 

Prenájom sa uskutoční na účelom vybudovania pozorovateľne vtákov podľa zverejneného 

zámeru schváleného obecným zastupiteľstvom dňa 31.10.2024 uznesením č.17/2024. 

• Doba nájmu: 10 rokov, 

• Výška nájomného: 200 EUR/rok. 

Starosta obe je poverený uzavrieť nájomnú zmluvu so spoločnosťou Ornitka s.r.o. podľa 

schválených podmienok. 

 

4. NÁRODNÝ PROJEKT ASISTENCIA OBCIAM PRI VYSPORIADANÍ 

PRÁVNYCH VZŤAHOV K POZEMKOM POD OSÍDLENÍ V HRUŠOVE – 

URČIŤ CENU ZA POZEMKY – UZNESENIE č. 20/2024 

Na obecnom úrade boli z Úradu vlády na stretnutí týkajúcom sa projektu „Národný 

projekt asistencia obciam pri vysporiadaní právnych vzťahov k pozemkom pod osídlení 

v Hrušove“, kde sa diskutovalo o potrebe stanovenia ceny za m2 intravilánu. Obecné 



zastupiteľstvo schválilo, že ceny budú určené podľa aktuálne platného znenia VZN 

o miestnych daniach a poplatkoch. Cena stavebného pozemku je 13,27 €/m2. 

 

5. NÁKUP NOVÉHO AUTA PRE OBEC  

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo cenové ponuky, ale keďže kúpa auta nebola zahrnutá 

do rozpočtu na rok 2024, bude presunutá do rozpočtu na rok 2025. 

 

6. RÔZNE 

Pani Mgr. Bučeková oznámila, že rodičia by chceli celodennú materskú školu pre deti.  

 

7. ZÁVER 

Po vyčerpaní programu starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zasadanie ukončil. 

Zápisnica bola prečítaná a podpísaná overovateľmi. 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

 

--------------------------------------- 

 

 

 

---------------------------------------- 

 

 Gabriel Parti 

 starosta obce 

 


